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De fractie heeft de volgende vragen

1. Bent u het met ons eens dat het inzaaien van akkerranden met bloemen en kruiden en het

terugbrengen van struweelranden, singels en houtopstanden bijdraagt aan een grotere biodiversiteit?

Kunt u dit toelichten?

2. Kunnen wij als gemeente nog extra middelen inzetten om de biodiversiteit te vergroten en de

agrariërs hierin een handje te helpen? Kunt u dit toelichten?

Graag vragen we aan het college of beantwoording van deze vragen tijdig kan plaatsvinden, zodat

eventuele mogelijkheden nog voor het zaaiseizoen in werking zouden kunnen treden.

Namens,

CDA Roosendaal, Pieter Smits

GroenLinks Roosendaal, Christian Villée
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u het met ons eens dat het inzaaien van akkerranden met bloemen en kruiden en het

terugbrengen van struweelranden, singels en houtopstanden bijdraagt aan een grotere

biodiversiteit? Kunt u dit toelichten?
Wijzijn het met u eens dat genoemde voorbeelden bijdragen aan een grotere biodiversiteit. Door de

maatregelen af stemmen op de in het gebied voorkomende soorten ontstaat een gevarieerdere

biotoop;

2. Kunnen wij als gemeente nog extra middelen inzetten om de biodiversiteit te vergroten
en de agrariêrs hierin een handje te helpen? Kunt u dit toelichten?

Op dit moment onderzoeken we de mogelijkheid om voor het volgende plantseizoen vanuit de

gemeente eventueel een bijdrage te leveren aan de bestaande regelingen zodat er een ruimer

subsidie-budget beschikbaar kan komen. Wij opteren niet voor een eigen regeling maar willen vooral

de bestaande kanalen gebruiken. Bijbehorende middelen zullen we meenemen als voorstel in de

kadernota.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


